

# COS-QUAT-MOS-GO-1600

**COS-QUAT-MOS-GO-1600** is a mixture of liquid **quaternary ammonium compound**

**COS-QUAT-MOS-GO-1600** 是四级铵盐复合混合剂，

which serves to disinfect, sanitize and deodorize. It is widely used in food outlets and

用于消毒，杀菌 和除臭。 它广泛用于餐饮业店面和

kitchens as a spray-and wipe-on sanitizer, which also functions as a mosquito-repellant.

厨房，以喷雾或擦拭杀菌，同时是蚊子驱赶剂。

**COS-QUAT-MOS-GO-1600** is safe to use on tables and floors to sanitize and also repel insects.

**COS-QUAT-MOS-GO-1600** 安全用于桌子和地上，消毒，杀菌和驱逐昆虫。

**PROPERTIES** : Clear liquid

属性 : 清澈液体

Specific Gravity : 1.01±0.01

比重 : 1.01±0.01

pH(50%) : 7.0—9.0

pH 值 : 7.0—9.0

Dissolve completely in water in all proportions

完全溶解于水。

Biodegradable

可生物降解

Non-offensive odour

无难嗅气味

**USAGE** Used on previously sweep cleaned surfaces only

用于已情节表面，

Spray-and –wipe application use neat solution

喷雾和擦拭 固体表面，可用净溶液。

For floor mopping.

用于地面拖地，可用净溶液。

For hand sanitizing, can use neat to spray on and scrub, but

用于手消毒，可用净溶液， 不过

advice to rinse water prior to handling food bare hand.

忠告要冲洗水，事后才可空手拿食物。

or mix 1:4 with water, if to use without rinsing.

或掺一份和四份水才用，就可不用冲洗水。

**PACKING**

**5 Litres**

## **GENERAL USE DIRECTIONS**

**COS-QUAT-MOS-GO-1600** contains around 1600ppm of **quaternary ammonium compound**, which is a well-known effective toward envelope viruses and bacteria.

**COS-QUAT-MOS-GO-1600** 含大概 1600ppm 的四级铵盐复合混合剂，这是众所周知的有效对于冠状病毒和细菌。

### **(I) For Food Preparing Area and Equipment 用于食物准备用具和设备。**

Before sanitizing, scrap excessive soil and clean the surface of equipment or food preparation area.

消毒前，去除多余的油 和清洗食物用具和设备表面，

It is recommended to sanitize the surface at 200 ppm concentration. No rinsing is required at 200ppm.

建议用200ppm 的浓度消毒表面，无需过清水。

However, sanitizing at 400 – 1600 ppm needs thorough rinsing with water after sanitizing. 然而，用400 – 1600ppm，则消毒过后要过清水。

### **(II) Foot Bath Area 足浴消毒**

Recommended dosage for foot bath application is 800ppm – 1600ppm.

建议用800ppm – 1600ppm于足浴消毒。

### **(III) For Non Food Preparing Area – Not Directly Contact with Food**

For non food contact area, severe contaminated area, recommended dosage is use net solution **COS-QUAT-MOS-GO-1600**. Mop or wipe the surface to be sanitized with **COS-QUAT-MOS-GO-1600** and no rinsing is required after the application.

Recommended dosage for mopping the floor is 800ppm to 1600ppm. For best results, clean the surface prior to the sanitizing process.

用于无食物接触表面，可用**QUAT-MOS-GO-1600**净溶液，拖把或擦拭表面消毒而无需过清水。

拖把地面可用800ppm to 1600ppm，要达到好效果，消毒之前，先洗干净地面。

#### **(IV) For Misting**

Mist using 800ppm – 1600ppm solution until the atmosphere reaches dew point.

喷雾可用800ppm – 1600ppm 溶液，直到空气达到露点。

#### **(V) For Hand rub/spray sanitizing**

Recommended dosage for hands application is 800ppm – 1600ppm.

But advice to rinse water prior to handling food bare hand.

建议双手消毒，用800ppm – 1600ppm 溶液，不过劝告要过一过清水如果要空手拿食物吃。

Recommended dosage for hands application is 200ppm – 400ppm.

No rinsing required.

建议双手消毒，用200ppm – 400ppm (1: 4) 溶液，如果不要过清水。

#### **STORAGE**

Store in a cool dry area. Keep away from sunlight and heat.

储存于凉爽干燥的地方。

#### **CAUTION警戒**

**COS-QUAT-MOS-GO-1600** incompatible with most of the **detergents**, therefore clean and rinse the surface thoroughly prior to the application of **COS-QUAT-MOS-GO-1600**. Do not mix **COS-QUAT-MOS-GO-1600** with other **detergents/cleaners**. Do not transfer the product from its original container, to avoid contamination, except for daily finishing usage by spray bottle or sanitizing equipment.

**COS-QUAT-MOS-GO-1600** 和多数清洁剂不兼容，表面洗干净和过了清水，才用**COS-QUAT-MOS-GO-1600**。

不可掺 **COS-QUAT-MOS-GO-1600** 和其他清洁剂。

不要转移容器，避免污染，除了当天用量用于于喷雾瓶或设备。